

國立清華大學電機資訊學院
 學生參加英文能力檢定測驗補助申請表
 National Tsing Hua University
 College of Electrical Engineering and Computer Science
 Application Form for Subsidy for English Proficiency Test

個人資料
 Personal information

姓名 Name		E-mail	
學號 Student number		聯絡電話 Contact number	
科系班別 Department and class		測驗日期 Date of test	
是否已申請並通過清大英教中心英檢補助? Have you applied for and obtained a subsidy for the English proficiency test of the NTHU Center for English Education?		<input type="checkbox"/> 是，補助 \$ _____ <input type="checkbox"/> 否 <input type="checkbox"/> Yes, NT\$ _____ <input type="checkbox"/> No	

英文能力測驗及獎勵辦法說明
 English proficiency test and incentive

清華大學電機資訊學院學生報考下列任一項英檢測驗，補助報名費之 50%，補助最高上限 \$2,000 元，金額先到者為準：(請擇一勾選)

Students of the College of Electrical Engineering and Computer Science at NTHU taking any of the following English tests will receive a subsidy of 50% of the test fee, up to a maximum of NT\$2,000, subject to a first come, first served basis (please tick one box):

- 1. 全民英語能力分級檢定 (GEPT) 中高級初試(含)以上通過
GEPT at the high-intermediate level or above
- 2. 多益測驗 (TOEIC) 聽力與閱讀成績
TOEIC listening and reading scores
- 3. 托福紙筆測驗 (TOEFL ITP)
TOEFL ITP
- 4. 托福網路測驗 (TOEFL iBT)
TOEFL iBT
- 5. 雅思國際英語測驗 (IELTS)
IELTS
- 6. 外語能力測試 (FLPT) 之英語測驗
FLPT - English test
- 7. 英國劍橋大學國際英文認證分級測驗之中高級/B2 First (含)以上
Cambridge English Qualification test at Intermediate Advanced/B2 First (including) or above

擬申請補助費用： Proposed subsidy:	_____ 元 NT\$ _____
-------------------------------	-----------------------

說明：

Description:

I. 申請前請備妥：

Apply with:

- 申請表正本
Original application form
- 學生證影本(與正本驗證後發還，影本 1 份留存)
Photocopy of student ID (will be returned after verification with the student ID, one photocopy will be kept)
- 外語檢定成績單影本(與正本驗證後發還，影本 1 份留存；若考試成績證明上所載姓名為英文者，應附足資證明英文姓名之證件供驗證。)
A photocopy of the foreign language test transcript (will be returned after verification with the test transcript, 1 photocopy will be kept; if the name on the transcript is in English, sufficient proof of the name should be enclosed for verification)
- 檢定考試報名費發票或收據正本及影本(正本驗證後發還，影本 1 份留存。如無收據者請向報考中心補發付費證明。)

The original and a photocopy of the invoice or receipt for the exam application fee. (The original invoice or receipt will be returned after verification; one photocopy will be kept. If there is no invoice or receipt, please request for one from the test center.)

II. 報考者請檢附上述文件，通過者補助報名費之 50% (若報名費低於 4,000 元)，補助最高上限 \$2,000 元 (若報名費高於 4,000 元)；如已獲英教中心補助且報名費低於 \$1,600 者，本院則補助扣除英教中心補助之餘額，即校內兩單位之補助總額不得超過報名費。本補助措施依經費使用狀況，採隨到隨審，惟入帳時間須配合本校帳務報支流程，當年度經費用罄即暫停補助。
The applicant must submit the above documents. Those who pass the test will receive a subsidy of 50% of the test fee (if the test fee is less than \$4,000), with a maximum subsidy of NT\$2,000 (if the test fee is more than NT\$4000). Where an applicant is subsidized by the Center for English Education and the test fee is less than NT\$1,600, the College will deduct the balance of such subsidy. The total amount of the subsidy offered by the College and the Center for English Education may not be more than the application fee. This subsidy is offered on a first come, first served basis, depending on the fund usage. Please note, a subsidy will be deposited following the NTHU's accounting system procedure and will be suspended when the current year's budget is used up.

III. 每學年補助以一次為限，繳附資料若有不實，即撤銷補助資格。
A subsidy is limited to one time per academic year. If the information submitted is found to be false or misleading, the subsidy applied for will be revoked.

IV. 電資院保留隨時調整、暫停或終止本補助之權力。請自行留意補助津貼是否與其他社會福利相關補助資格之申請，以免影響自身個人權益。
The College of Electrical Engineering and Computer Science reserves the right to adjust, suspend or terminate this subsidy at any time. Please be mindful of whether or not the application for this subsidy conflicts with any other social welfare-related subsidies in order to prevent affecting your rights.

本人已閱畢並同意上述之注意事項，申請人簽名：_____ (請親簽)

I have read and agree to the above conditions, applicant's signature: _____ (Please sign in person)

申請日期：____年__月__日

Date of application: _____ MMDDYYYY

審查結果
Review result

本欄由電資院辦公室填寫
This section is to be filled in by the office of
College of Electrical Engineering and
Computer Science

收件人簽章 Recipient signature	審查結果： Review result: <input type="checkbox"/> 通過，補助金額 Approved. Subsidy amount 新台幣 仟 佰 拾 元 整。 NT\$ _____ <input type="checkbox"/> 未通過，原因： _____ Not approved. Reason: _____	主管簽核 Supervisor signature
審查人簽章 Reviewer signature		

2022.04. 25